
ZBOR DELOVNIH LJUDIIN OBČANOV KS PRULE

Adaptacija, ne ukinitev
Minulo sredo je bil na iPru/a/i zbor delovnih Ijudi in

občaqov, ki se gafe udeležilo več kot 300 prebivalcev
te krajevne skupnosti. Na zboru so obravnavali pe-
reče in aktualne probleme, ki neposredno zadevajo
Ijudi, ki tod živi/o in delajo: plinifikacija KS Prule,
nejasnosti glede ukinitve šiplošne ambulante in pred-
logi o pbnovi hiše na Žabjaku 6.

Najprej so na zboru sprego-
vorili o plinifikaciji Prul. O
tem problemu bi naj razprav-
ljali občani že pred dvema le-
toma - zbor delovnih ljudiin
občanov pa so poskušali izpe-
ljati tudi že v mesecu maju -
vendar pa so obakrat pred-
stavhiki Plinarne odpovedali
udeležbo.

Tokrat pa smo izvedeli, da
bo v Ljubljani do leta 1988 po-
polnoma ukinjena dobava
mestnega plina že do junija
1983. Zamenjava plina bo na-
rekovala več sprememb, ki
bodo bržkone povezane tudi z
velikimi stroški. Plmsko
omrežje bo potrebno ponov-
no usposobiti oziroma preure-
diti za dobavo zemeljskega
plina (to so na Prulah delali že
lansko leto). Poleg tega pa bo
potrebno preurediti'*tudi hiš-
ne in notranie/ili^talaciie.

Predstavnik Pliiiarne je po-
jasnil, da vseh, ihstalacij ne bo
potrebno merijati, vendar pa
jih bo potcebno preizkusiti.
Ocenjujejo, da bo lahko ostalo
okoli 10 odstotkov instalacij
nespremenjenih. Sicer pa bo
potrebno dograditi določene
elemente in vaparature, štev-

cev pa ne bo treba menjati.
Zbor je glede plinifikacije
sklenil, da se morajo skupno
sestati komunalna skupnost,
stanovanjska skupnost in Pli-
narna, ki naj opravijo predra-
čune ter poiščejo možnosti za
razne kredite.

Veliko hude krvi pa je v
zadnjih mesecih povzročila
informacija, da bodo ukinili
zdravstveno ambulanto na
Prulah. Na zboru se je izkaza-
lo, da je bila posredi dezinfor-
macija, in da bo ostala na Pru-
lah ambulanta takšna, kot je.
Še več - ambulanto namera-
vajo adaptirati in posodobiti,
da bi kar najbolj kvalitetno
služila potrebam delovnih lju-
di in občanov. Vsi prisotni so
sprejeli to novico z velikim
odobravanjem.

Stavba na Zabjaku št. 6 je
trenutno azil za kratkotrajne
naselitve, sicer pa je na razpo-
lago KS. Na zboru so odločno
zavrnili predlog mesta Ljub-
ljane, da bi v tej stavbi uredili
gostinske lokale. Krajani pa
so predlagali formiranje neke
vrste družbenega centra, v ka-
terem bi bili prostori za druž-
benopolitične organizacije in

društva, soba za starejše obča-
ne, čitalnica in podobno.

Zbor je na koncu podprl tu-
di prvotno načrtovano akcijo
»88 dreves«, to je, da se dreve-
sa posadijo v parku in ob
Ljubljanici, zavzel pa se je tu-
di za boljšo založenost v trgo-
vini na Prulah.
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